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Protokół nr XV/12 
Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 26 kwietnia 2012r. 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1305. 
 
I. Obecności. 

 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych, 

Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu 
W sesji udział wzięli: 

Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień-Buryszek – p.o. Sekretarz Powiatu 
Oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 
II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu) 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 29 

marca 2012r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3.Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 

2011r. 

    a) stanowisko Zarządu, 
    b) stanowiska Komisji.  

4.Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 
2011. 

    a) stanowisko Zarządu, 
    b) stanowiska Komisji. 

5.Informacja z realizacji zadania zleconego z zakresu orzekania  
    o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności w 2011r. 
    a) stanowisko Zarządu, 

    b) stanowiska Komisji. 
6.Ocena stanu utrzymania dróg powiatowych za rok 2011.  
    a) stanowisko Zarządu, 

    b) stanowiska Komisji. 
7.Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie za 2011r. 
    a) stanowisko Zarządu, 
    b) stanowiska Komisji. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) wyposażenia Zespołu Szkół Specjalnych w Goleniowie w mienie 

    ruchome, 
b) wyposażenia Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego  

       w Nowogardzie w mienie ruchome, 
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c) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
    Powiatu Goleniowskiego, 

    d) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 
2012r., 

    e) udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony 
środowiska, 

    f) udzielenie dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony 

środowiska, 
    g) udzielenie dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony 

środowiska, 
    h) rozpatrzenia skargi, 
    i)  rozpatrzenia skargi. 

9. Blok informacyjny: 
 a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
 b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

10. Wolne wnioski. 
11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Zamknięcie obrad.  
 

III. Przebieg posiedzenia.  
 

Ad.1.a. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu L. Soroczyński dokonał otwarcia 
XV sesji Rady Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych  
i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że 

na sali jest 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 

 
Ad.2.b. Wiceprzewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny obrad 
posiedzenia i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie. 

 
Starosta T. Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji  
w pkt 8.e projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 

zadania z zakresu ochrony środowiska. 
 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 
14 radnych za. 
 

Godz. 1210 przybył radny M. Fedeńczak – stan Rady 15 radnych. 
 

Starosta T. Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji  
w pkt 8.f projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
zadania z zakresu ochrony środowiska. 

 
Rada pozytywnie zaopiniował zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 
15 radnych za. 

 
Starosta T. Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji  

w pkt 8.g projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie 
zadania z zakresu ochrony środowiska. 
 



3 

 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowana zmianę do porządku obrad – 
15 radnych za. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Fedeńczak wniósł  
o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 8.h projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad - 

15 radnych za. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Fedeńczak wniósł  
o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 8.i projektu uchwały  
w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 
15 radnych za. 

 
Ad.1.c. Wiceprzewodniczący Rady Powiatu L. Soroczyński poinformował, iż 

protokół z XIV sesji Radny Powiatu w Goleniowie z dnia 29 marca 2012r. był 
wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed 
dzisiejszą sesją. Następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu. 

 
Radna D. Faryniarz poprosiła o uzupełnienie protokołu z XIV sesji Rady 

Powiatu o wypowiedź dotyczącą uwag zgłoszonych do Analizy stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego 
za rok 2011. 

 
Radna podziękowała Komendantowi Policji za wyjaśnienia i podtrzymała 
swoje spostrzeżenia w mocy prosząc jednocześnie, aby w przyszłości 

przygotowywać sprawozdania tak żeby nie budziły żadnej wątpliwości.  
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty -7 radnych 
głosowało za, 4 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. 
 

Ad.2  
Radna Jolanta Jarlaczyńska poprosiła o wyjaśnienie sytuacji dlaczego 

mieszkańcy Łaniewa bardzo często nie mają możliwości dojazdu do swoich 
posesji ze względu na zły stan techniczny drogi i kiedy nastąpi utwardzenie 
drogi materiałem uniemożliwiającym jej degradację po wszystkich opadach 

deszczu. 
 
Ad.3 Ocena stanu bezpieczeństwa Sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 
2011r., stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
 

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu zapoznał 
się z powyższą oceną i zaopiniował ją pozytywnie. 

 
Ad.3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 
Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższą ocenę 

zaopiniowała pozytywnie. 
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Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższa ocena zastała zaopiniowana pozytywnie przez obie 
Komisje. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
Oceny stanu bezpieczeństwa Sanitarnego Powiatu Goleniowskiego za 2011r. 
Rada głosował jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

 
Ad.4 Sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2011. 
stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 
Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie 
było analizowane przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane. 

 
Ad.4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 
Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie 

zaopiniowała pozytywnie. 
 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 
Rewizyjnej, iż powyższe sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowane. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
Sprawozdania z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków 
Finansowych Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2011. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  
 

Ad.5. Informacja z realizacji zadania zleconego z zakresu orzekania  
o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności w 2011r. stanowi zał. nr 
5 do protokołu. 

 
Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższa informacja była 

analizowana przez Zarząd Powiatu i zostało pozytywnie zaopiniowane. 
 
Ad.5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższą informację 
zaopiniowała pozytywnie. 

 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższa informacja została przez obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowana. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
Informacji z realizacji zadania zleconego z zakresu orzekania  
o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności w 2011r. Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
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O godz. 1220 przybył Przewodniczący Radny W. Kaleczyc - stan Rady16 
radnych. 

 
Przerwa od godz. 1225 do godz. 1235. 

 

O godz. 1230 przybył radny K. Lembas – stan Rady17 radnych. 
 
Po przerwie o godz. 1235 nastąpiła zmiana prowadzącego obrady sesji.  

Przewodniczący Witold Kaleczyc wznowił obrady sesji. 
 

Ad.6 Ocena stanu utrzymania dróg powiatowych za rok 2011, stanowi zał. nr 
6 do protokołu. 
 

Ad.6.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższa ocena była 
analizowana przez Zarząd Powiatu i została pozytywnie zaopiniowana. 

 
Ad.6.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 
Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższą ocenę 

zaopiniowała pozytywnie. 
 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 
Rewizyjnej, iż powyższa ocena została przez obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowana. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 

Oceny stanu utrzymania dróg powiatowych za rok 2011. Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

 
O godz. 1240 przybyła radna Ł. Kotwicka – stan Rady 18 radnych. 
 

Ad.7. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Szpitala 
Powiatowego w Goleniowie za 2011r., stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 
Ad.7.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższe sprawozdanie 

była analizowana przez Zarząd Powiatu i została pozytywnie zaopiniowana. 
 
Ad.7.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższe sprawozdanie 
zaopiniowała pozytywnie. 
 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższe sprawozdanie zostało przez obie Komisje pozytywnie 
zaopiniowana. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
Sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Szpitala 
Powiatowego w Goleniowie za 2011r. Rada głosowała 12 głosami za, przy 6 
wstrzymujących się, w obecności 18 radnych.  
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Ad.8.a. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyposażenia Zespołu Szkół Specjalnych w Goleniowie w mienie ruchome, 

który stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały. 

 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały 
pozytywnie. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
wyposażenia Zespołu Szkół Specjalnych w Goleniowie w mienie ruchome 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 

UCHWAŁA NR XV/118/12 stanowi zał. nr 9 do protokołu. 
 
Ad.8.b Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyposażenia Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego  
w Nowogardzie w mienie ruchome, który stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 
 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 
Rewizyjnej, iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały 

pozytywnie. 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
wyposażenia Specjalnego Ośrodka Szkolno –Wychowawczego w Nowogardzie 
w mienie ruchome Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

 
UCHWAŁA NR XV/119/12 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

 
Ad.8.c. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 
ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 12 do protokołu. 
 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały. 

 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 
Rewizyjnej, iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały 
pozytywnie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Goleniowskiego Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XV/120/12 stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 
Ad.8.d. Skarbnik Z. Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego ma 2012r., który 

stanowi zał. nr 14 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały. 
 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały 
pozytywnie. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012 rok i zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2012r. Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

 
UCHWAŁA NR XV/121/12 stanowi zał. nr 15 do protokołu. 
 

Ad.8.e. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 
który stanowi zał. nr 16 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały. 
 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały 
pozytywnie. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XV/122/12 stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 
Ad.8.f. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 
który stanowi zał. nr 18 do protokołu. 
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

projekt uchwały. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 

poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 
Rewizyjnej, iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały 
pozytywnie. 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 

UCHWAŁA NR XV/123/12 stanowi zał. nr 19 do protokołu. 
 

Ad.8.g. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska, 
który stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały. 
 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji 

Rewizyjnej, iż powyższy projekt uchwały obie Komisje zaopiniowały 
pozytywnie. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony środowiska 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XV/124/12 stanowi zał. nr 21 do protokołu. 

 
Ad.8.h.  Przewodniczy Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zenona Staszków z dnia 
27.02.2012r. na Starostę Goleniowskiego w zakresie wykonywania zadań  
z zakresu nadzoru nad stacjami kontroli pojazdów , proponując uznać skargę 

za bezzasadną. Projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu. 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi Rada głosowała 17 głosami za, w obecności 18 radnych.  

(Starosta T. Stanisławski nie brał udziału w głosowaniu). 
 
UCHWAŁA NR XV/125/12 stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

 
Ad.8.i.  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił 
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zenona Staszków z dnia 
27.02.2012r. na wykonywania zadań z zakresu nadzoru nad stacjami 
kontroli pojazdów przez Starostę Goleniowskiego, proponując uznać skargę za 

bezzasadną. Projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi Rada głosowała 17 głosami za, w obecności 18 radnych.  

(Starosta T. Stanisławski nie brał udziału w głosowaniu). 
 
UCHWAŁA NR XV/126/12 stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

  
Ad.9.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu  

w Goleniowie – w okresie od 15 marca 2012r. do 11 kwietnia 2012r., które 
stanowi zał. nr 26 do protokołu. 
 

Radna J. Jarlaczyńska poprosił o wyjaśnienie punktu 3 dot. „ określenia 
zasad  postępowania dyrektorów szkół i placówek prowadzonych przez 

Powiat Goleniowski, przed wydaniem decyzji o udzielenie nauczycielowi 
urlopu dla poratowania zdrowia” na stronie 1. 
 

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że w ostatnim czasie diametralnie 
zwiększyła się liczba osób, które decydują się na urlop dla poratowania 
zdrowia, w związku z tym aby określić skale jak to wygląda w placówkach  

i szkołach prowadzonych przez Powiat Goleniowski, zostały opracowane 
ogólne zasady. Dyrektorzy szkół będą informowali jak to wygląda w ich 

jednostkach żeby Zarząd miał wiedzę jaka jest skala tych urlopów.  
 
Skarbnik Z. Mazur dodał, że polegało na tym, iż określono terminy w jakim 

dyrektor ma zgłosić, że taki wniosek do niego wpłynął i w jakim terminie ma 
określić jaką decyzję podjął. 

 
Radna J. Jarlaczyńska stwierdziła, że jest to niezgodne z przepisami, 
pracownik może w każdym czasie wziąć urlop zdrowotny i jeżeli będzie 

skierowanie od lekarza  jest obowiązek udzielenia tego urlopu. 
 
Skarbnik Z. Mazur dodał, że tu nie chodzi o ograniczenie praw tylko  

o procedurę jak dyrektor ma postępować jeżeli wpływa do niego wniosek,  
w jakim terminie ma przekazać informacje do wydziału merytorycznego jaką 

decyzję podjął w danej sprawie. 
 
Radna A. Fedorczuk-Smolira zapytała o punkt nr 6 na str.7, jeżeli osoba 

chce zarejestrować swój pojazd i chce uzyskać prawo jazdy na terenie polski, 
czy nie powinna na swój koszt przetłumaczyć dokumentów i złożyć  
w wydziale komunikacji? 

 
Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że ten temat nie dotyczy samej 

rejestracji pojazdu bo zawsze jest tak, że wnioskodawca musi przestawić 
tłumaczenia przygotowane przez biegłego z języka obcego na język polski. 
Natomiast są to zapytania kierowane w innych sprawach kiedy są pewne 

niejasności, kiedy organ zauważa i występuje z zapytaniem, które wychodzi  
z wydziału komunikacji do innego kraju albo przychodzi do wydziału 

komunikacji pismo i wtedy się je tłumaczy. 
 
Radny P. Kijko zapytał o punkt 2 na str. 3 rozumiem, że ktoś dokonywał 

inwestycji i zostały uszkodzone kable, czy sprawca nie powinien pokryć tych 
kosztów a nie Powiat? 
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Skarbnik Z. Mazur dopowiedział, że tutaj chodziło o przeniesienie centrali  
i zamontowanie jej w nowym miejscu. 

 
Ad.9.b. Przewodniczący Witold Kaleczyc przypomniał o terminie składania 
oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia 2012r. 

 
Ad.10 
Radny Piotr Kijko  nawiązując do poprzedniej sesji przypomniał, że prosił 

o przestawienie protokołu pokontrolnego w SPSP w Goleniowie i do dnia 
dzisiejszego tego protokołu nie otrzymał do wglądu. 

 
Z doniesień prasowych wynika, że w szpitalu w Świnoujściu podczas kiedy 
dyrektorem był D. Guziak doszło do incydentu medycznego. Szpital został 

zasądzony i w tej chwili w pierwszej instancji szpital musi zapłacić  ok. 
miliona złotych. Radny poprosił o sprawdzenie czy takiej sytuacji nie ma, nie 
było w SPSP w Goleniowie, żeby Radni nie byli poinformowani w najbliższym 

okresie czasu, że coś takiego mogło wystąpić.   
 

Starosta T. Stanisławski powiedział, że na poprzedniej sesji powiedział, iż 
protokół pokontrolny będzie do wglądu w Biurze Rady bądź u Pani Ewy 
Chilkiewicz. Jeżeli chodzi o drugie pytanie to zostanie przekazane Prezesowi 

spółki D. Guziakowi. 
 

Ad.11.  
Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych udzielił odpowiedzi na interpelację 
radnej J. Jarlaczyńskiej. Droga do Łaniewa jest drogą gruntową  

i jest tam wielki plac budowy, cały czas budują się domki, są kładzione sieci 
telekomunikacyjne i kanalizacyjne. W tym roku jesteśmy w trakcie 
opracowania uproszczonej dokumentacji, która pozwoli zmodernizować  

w tym roku zgodnie z możliwościami finansowymi ok. 500 metrów 
nawierzchni, czyli byłoby zrobiona droga o nawierzchni tłuczniowej 

zamknięta powierzchniowym utwardzeniem, te informacje są przekazane 
pani Sołtys. Czekamy na zakończenie, aby zrobić zgłoszenie robót 
niewymagający pozwolenia i w okresie letnim zrealizować ten początkowy 

odcinek, a cała droga liczy ok. dwóch kilometrów. Natomiast do Łaniewa jest 
dobry dojazd z drugiej strony drogą gminną.  

 
Ad.12. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 
Powiatu W. Kaleczyc o godz. 1305 dokonał zamknięcia obrad XV sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie. 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu 
 

Witold Kaleczyc 
 

 

 
 

 
Protokołowała: 

Edyta Kubiak 
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